
 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stráža 

zo dňa 13.09.2024 o 18.00 hod.  
 

Počet zvolených poslancov:  7 

Prítomní podľa prezenčnej listiny: 4 poslanci od bodu č.4 bolo  5 poslancov 

Neprítomní ospravedlnení:  2 Poliaková Gabriela, Ing. Šopor Rastislav    

 

Program rokovania: 

  

   1.  Otvorenie, schválenie programu  

   2.  Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice 

   3.  Kontrola plnenia uznesení 

   4.  Rozpočtové opatrenie č. 2/2024 -návrh 

        Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtovému opatreniu č. 2/2024 

        Schválenie rozpočtového opatrenia č. 2/2024  

   5.  Rôzne, žiadosti občanov 

   6.  Diskusia 

   7.  Schválenie návrhu uznesenia 

   8.  Záver  

 

1.Otvorenie, schválenie programu 

Uznesenie č. 51/2024  

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol pán starosta Ján Poliak. V úvode privítal 

prítomných a po skonštatovaní, že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a Obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné zahájil rokovanie. Predniesol návrh programu, ktorý bol 

jednohlasne schválený. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži schválilo: 

 

1. Program rokovania OZ. 

 

Prítomní poslanci: 4  Bugáň Peter, Kováčová Anna,   

Radočani Dalibor, Radočani Michal 

 

Hlasovanie: 

Za:   4 Bugáň Peter, Kováčová Anna,  

Radočani Dalibor, Radočani Michal  

  

Proti:   0 

Zdržali sa:  0 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Uznesenie č.52/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži určilo 

 

zapisovateľa:   Eva Guothová 

overovateľov zápisnice: Peter Bugáň, Dalibor Radočani 

 



Prítomní poslanci:  4  Bugáň Peter,  Kováčová Anna, 

Radočani Dalibor, Radočani Michal  

 

3. Kontrola plnenia uznesení 

        Uznesenie č. 53/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži vzalo na vedomie: 

 

1.Správu starostu o plnení uznesení:  

Rozpracované zostalo: Detské ihrisko na dolný koniec je objednané. 

 

Prítomní poslanci: 4 Bugáň Peter,  Kováčová Anna,  

Radočani Dalibor, Radočani Michal  

 

4. Rozpočtové opatrenie č. 2/2024 – návrh 

    Stanovisko hlavnej kontrolórky k rozpočtovému opatreniu č. 2/2024 

 

     Uznesenie č. 54/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži vzalo na vedomie: 

 

1.Návrh rozpočtového opatrenia č. 2/2024 bez výhrad. Návrh predniesla Ing. Jana Šoporová. 

2. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtového opatrenia č. 2/2024 bez výhrad.  

Stanovisko predniesla hlavná kontrolórka obce Ing. Katarína Chovanculiaková. 

 

Prítomní poslanci: 5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

Radočani Dalibor, Radočani Michal  

 

Schválenie rozpočtového opatrenia č. 2/2024 

    

     Uznesenie č. 55/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži schválilo: 

 

1.Rozpočtové opatrenie č. 2/2024 bez výhrad.  

 

Prítomní poslanci. 5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna, 

     Radočani Dalibor, Radočani Michal 

Hlasovanie: 

Za.   5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna, 

    Radočani Dalibor, Radočani Michal 

Proti:   0 

Zdržali sa:  0 

 

 

5. Rôzne 

5.1. Žiadosti občanov 

 

     Uznesenie č. 56/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Stráži vzalo na vedomie: 

 



1.Správu starostu o riešení žiadostí občanov ohľadom pozemkov: Kubala Jaroslav bytom Stráža 

č.214, Kubala Jaroslav bytom Stráža č. 60, Kubalová Eva bytom Stráža č. 100 dohodou.  

Geodet bol zamerať pozemok, vyhotovuje geometrický plán. 

 

Prítomní poslanci: 5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna, 

     Radočani Dalibor,  Radočani Michal 

 

     

5.2. Multifunkčné ihrisko – výmena umelej trávy 

      

     Uznesenie č.57/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži vzalo na vedomie: 

 

1.Správu starostu obce. Vybavili sme dotáciu z Úradu vlády SR vo výške 5000,-Eur na výmenu 

umelej trávy na multifunkčnom ihrisku. Je potrebné vyčleniť z Rezervného fondu obce ďalšie 

finančné prostriedky. Celková cena rekonštrukcie ihriska s výmenou umelej trávy podľa ponúk je 

23 000,- Eur, 27 000 Eur alebo 29 000 Eur.  

 

Prítomní poslanci: 5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna, 

    Radočani Dalibor, Radočani Michal 

 

     

     Uznesenie č.58/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži neschválilo: 

 

1.Rekonštrukciu multifunkčného ihriska s výmenou umelej trávy a vyčlenenie finančných 

prostriedkov z Rezervného fondu obce. 

 

Prítomní poslanci: 5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

Radočani Dalibor, Radočani Michal 

     

Hlasovanie: 

Za rekonštrukciu: 2  Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej,  

 

Proti:   2  Radočani Dalibor, Radočani Michal 

 

Zdržali sa:  1 Kováčová Anna  

 

 

5.4. Žiadosť o dotáciu TJ Stráža 

 

     Uznesenie č.59/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži schválilo: 

 

1.Dotáciu pre TJ Stráža vo výške 1000,00 Eur slovom -jedentisíc eur-. 

 

Prítomní poslanci: 5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

Radočani Dalibor, Radočani Michal 

     



Hlasovanie: 

Za:   5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

Radočani Dalibor, Radočani  Michal 

     

Proti:   0 

Zdržali sa:  0 

 

6. Diskusia 

     Uznesenie č.60/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži vzalo na vedomie a doporučilo riešiť diskusné príspevky poslancov 

a občanov: 

 

Bugáň Peter: Súhlasí s vybudovaním multifunkčného ihriska. Most -ani Terchová nemá vlastné 

finančné prostriedky na most.  

 

Radočani Michal: Nesúhlasí s vybudovaním multifunkčného ihriska. Aj 10 000 Eur je veľa na 

detské ihrisko. Treba ubrať z finančných prostriedkov na detské ihrisko a pridať na multifunkčné.  

Zrkadlá sa mali namontovať v obci, pri Martinčekovi dve autá parkujú aj pri Franekovcoch. 

 

Pán starosta informoval, že projektant rieši dopravnú situáciu v obci. Bol si kamerovať cesty. 

Budeme sa k tomu vyjadrovať, keď to nakreslí. 

  

Mgr. Franek Matej: Upozornil, že nevedia v akých cenách sa robia športové ihriská.  

 

Radočani Dalibor: Ak sa nič nerobí v obci je zle. Keď chceme robiť niečo aj tak je zle. 

 

Kubalová Andrea: Pýtala sa, či pozemky pôjdu výmenou alebo kúpou, či sa robí niečo s mostom 

a či sme podali námietku k územnému konaniu na cyklochodník.  

Ihrisko by stálo veľa. Pýtala sa kto bude platiť elektrinu osvetlenie cyklochodníka, či OOCR aj 

zimnú údržbu.  

 

Ján Poliak: Projekt na most je hotový vybavuje sa stavebné povolenie. Žiadali sme finančné 

prostriedky na most z ministerstva dopravy nám nedajú a z Úradu vlády sme nedostali ešte 

odpoveď. Kubala Jaroslav st. aj Kubala Jaroslav ml. pozemky pôjdu zámenou za pozemok, ktorý 

majú pod obecnou cestou. Námietku z dôvodu zlého technického stavu mosta sme podali.  

Elektrinu a zimnú údržbu cyklochodníka  bude zabezpečovať OOCR. 

 

Ďuranová Janka: Pýtala sa, či sme nahlásili policajtom aby robili kontroly v obci kvôli cyklistom. 

a že za cyklotrasu nám môžu dať financie na most OOCR. Pán starosta odpovedal, že už viackrát 

policajti robili kontroly v obci za účelom  bezpečnosti. Pýtala sa tiež, či dotácia vo výške 5 000,- 

Eur sa musí použiť iba na multifunkčné ihrisko. Bola informovaná, že je to účelovo viazaná dotácia 

iba na výmenu umelého trávnika na multifunkčné ihrisko. Ak ju nevyčerpáme, musíme ju vrátiť. 

Chcela, aby sme žiadali finančné prostriedky na most z OOCR. Dala námietku na stavebný úrad 

ohľadom cyklotrasy. Treba sa pozrieť pri nich je kopec, rozbehnú sa tadiaľ cyklisti spomaľovač  by 

sa mal dať tam. Mali by sme dať návrh vodohospodárom aby nám pokosili a udržiavali pozemok, 

chodia im hady – vretenice  do dvora. 

 

Sotolár Jozef sa pýtal, či sme dali most do cyklochodníka pri územnom konaní most nie je, do 

stavebného konania nám ho nedajú nebudú prihliadať. Pán starosta odpovedal, že v stavebnom 

konaní sa to bude riešiť. Hovoril tiež, že okolo cyklotrasy má ísť trojmetrová cesta cez jeho 

pozemok, na stavebnom úrade mu povedali, že súkromné pozemky vyvlastnia. Pri cyklotrase je 



navrhnutý betónový plot, hluk pôjde ľuďom do dvora. Projekt si máme naštudovať, že nespĺňa  

normy. 

Sotolárová Dana: Nesúhlasí s návrhom cyklotrasy popri rieke okolo nich, vyrúbu sa stromy aký 

bude vstup do obce? 

 

Sotolár Jozef upozornil, že po ceste tečie voda od Lysice už viac rokov, že žiadali kanál a nemáme 

na to financie. Navrhol vyhlásiť zasadnutie, program zastupiteľstva dať na stránku obce. 

 

Guothová Eva: Je potrebné zabetónovať alebo zámkovou dlažbou spevniť plochu  na hornom konci 

pri zastávke autobusu, je tam blato pri čakárni. Deti idú  znečistenými  topánkami  ráno do autobusu 

a vodič  autobusu im nadáva.   

Potrebné je tiež vyčistiť Krščančin potok, v minulosti sa to robilo pravidelne aj šachtu aby nedošlo 

pri  prudkých dažďoch alebo na jar pri topení snehu k vyliatiu potoka a záplavám. 

 

Prítomní poslanci: 5 Bugáň Peter, Franek Matej, Kováčová Anna,  

Radočani Dalibor, Radočani Michal  

 

7. Schválenie návrhu uznesenia 

 

Návrhová komisia predniesla návrh uznesenia. Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Prítomní poslanci: 5 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

Radočani Dalibor, Radočani Michal 

 

Hlasovanie: 

Za:   5          Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

Radočani Dalibor, Radočani Michal 

      

Proti:   0 

Zdržali sa:  0 

 

 

8. Záver 

 

Po  prerokovaní všetkých bodov programu a po schválení uznesenia pán starosta 

Ján Poliak  poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

V Stráži dňa  13.09.2024 

 

 

 

 

 

 

Ján Poliak, starosta    ........................................... 

 

Eva Guothová, zapisovateľka  ...........................................   

 

Peter Bugáň, overovateľ   ........................................... 

 

Dalibor Radočani, overovateľ  ...........................................  

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


